
Hejsa.  

Jeg har været damper det sidste 1 1,5 år. Fik det præsenteret af min kæreste. Og elsker det.  

Men min historie er, at jeg har siden jeg var ca 14 år været ryger. Som 23 årig blev jeg mor og var 

røgfri hele graviditeten og så var jeg det on and off efter. Jeg kunne mærke min krop ikke kunne 

holde til det. Kunne ikke være aktiv med min datter, uden at være mærket af det. Og ikke mærke til 

at alt omkring min datter lugtede og hun var i det. Og det gik mig på. Selvom jeg var ude og ryge på 

vores altan.  

Jeg har så nu ved at dampe istedet for, nydt at kunne være sammen med min familie, og ikke have 

hele lejligheden lugtede af røg, da det her ikke sætter sig nogen steder. Intet af det her er skadeligt 

for min omgivelser. Og jeg har en bedre kondi. Holder til mere, og hiver ikke efter været selvom jeg 

damper. Jeg ser klart det her som en kæmpe bonus i mit liv at jeg kan det her i stedet for. Man kan 

ikke lugte jeg damper. Og man kan sige at ved at dampe sparer jeg mange penge. Men gør det ikke 

KUN for pengenes skyld, men også fordi det her er bare en meget bedre løsning. Og ens helbred 

rammes slet ikke på samme måde. Ved at sætte forskellige priser igennem staten på det her, og give 

det et max at alt over 2 ml er forbudt og man kan få en bøde. Jeg syntes virkelig det er at stramme 

den. Prøv at lyt til dem som arbejder på sygehuset med lungerne osv hvad de har at sige. Det er ikke 

helt tosset. For de har ret. Og det har de. Hvis I selv lige tænker over det, så vil der ske massive 

ændringer i vores helbred og KOL er nok et "udslettet" fanomen. Og ingen lungekræft. Da ved at 

dampe slet ikke har samme virkning på vores krop som smøger. Så please vil I ikke godt lytte lidt 

til alle os som damper. Det her er en SUPER IDE til en anden smøg. Ikke kun os selv men også 

vores omgivelser.  

Hilsen Mig.  

 

Nicole Andresen  
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